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Jegyzőkönyv 
 

 

a BME Közlekedésmérnöki és Járműmérnöki Kar 

Kari Tanácsának 2023. szeptember 28-án 14:00-kor kezdődő, 

a BME Rektori tanácstermében tartott rendes üléséről 

 

 

Dr. Varga István köszönti a Kari Tanács megjelent tagjait és a vendégeket, valamint 

köszönti a két új Kari Tanács tagot is. Dr. Bede Zsuzsa helyére póttagként Dr. Esztergár-Kiss 

Domokos került be, Dr. Hillier István helyére a szakszervezet Várterész Gábort jelölte.  

 

A Kari Tanács egyhangúlag elfogadta a kiküldött meghívóban található napirendi pontokat. 

 

1. Nemzeti felsőoktatási ösztöndíjak átadása 

Előterjesztő: Dr. Varga István dékán 

A Karon két hallgató nyert el Nemzeti Felsőoktatási ösztöndíjat. 

• Hegyi Patrik Zsolt 

• Várteleki Richárd 

 

 

2. Javaslat a Kari Tanács 2023/24 évi üléstervére 

Előterjesztő: Dr. Varga István dékán 

 

Dr. Varga István tájékoztatja a Kari Tanács tagjait, hogy az idei üléstervet előzetesen 

megküldtük. A tervezett időpontok szorosan igazodnak a rektori és a szenátusi ülésekhez.  

 

Mivel kérdés, hozzászólás nem érkezik, Varga István szavazásra bocsátja a javaslatot, és 

annak elfogadását javasolja. Dékán úr kéri a tisztelt Kari Tanácsot, hogy szavazzon.  

 

A szavazás eredménye a következő: 

30 igen 100 % 

0 nem 0 % 

0 tartózkodás 0 % 

 

A Kari Tanács egyhangúlag elfogadta a Kari Tanács 2023/24 évi üléstervére tett javaslatot. 
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3. Javaslat a Kari Tanács 2023/24 évi munkatervére 

Előterjesztő: Dr. Varga István dékán 

 

Dr. Varga István elmondja, hogy a munkatervet is megkapták előzetesen a tagok. Dr. Varga 

István megkérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, hozzáfűznivalója.   

Mivel kérdés, hozzászólás nem érkezik, így Dr. Varga István szavazásra bocsátja a javaslatot 

és annak elfogadását javasolja.  

 

A szavazás eredménye a következő: 

30 igen 100 % 

0 nem 0 % 

0 tartózkodás 0 % 

 

A Kari Tanács egyhangúlag elfogadta a Kari Tanács 2023/24 évi munkatervére tett 

javaslatot. 

 

4. Javaslat új egyetemi tanári munkakör létesítésére a Közlekedés- és Járműirányítási 

Tanszéken 

Előterjesztő: Dr. Gáspár Péter egyetemi tanár, tanszékvezető 

 

Gáspár Péter elmondja, hogy azért szeretnének még egy pályázatot kiírni, hogy hosszú 
távon biztosítva legyen a tanszék működése. Kéri a Tanácsot, hogy támogassa az 
előterjesztést. 
 

Mivel kérdés, hozzászólás nem érkezik, így Dr. Varga István szavazásra bocsátja a javaslatot 

és annak elfogadását javasolja. Kéri a Tanácsot, hogy szavazzon.  

 

A szavazás eredménye a következő:  

30 igen 100 % 

0 nem 0 % 

0 tartózkodás 0 % 

 

A Kari Tanács úgy dönt, hogy támogatja egy új egyetemi tanári munkakör létesítésére tett 

javaslatot a Közlekedés- és Járműirányítási Tanszéken. 
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5. Javaslat a kari Compass Ösztöndíj pályázat 2023/24 tanévi kiírására 

Előterjesztő: Dr. Varga István dékán 

 

Dékán úr elmondja, hogy a Kar pár éve támogatja az alap- és mesterképzési szakos 
önköltséges finanszírozási hallgatókat ezzel az ösztöndíjpályázattal. Az ösztöndíjra 
fordítható keretösszegről évente kell döntést hozni. Az ösztöndíjak előre meghirdetett 
pontozás alapján kerülnek kifizetésre a pályázók között.  
 

Mivel kérdés, hozzászólás nem érkezik, Varga István szavazásra bocsátja a javaslatot és 

annak elfogadását javasolja. Kéri a Tanácsot, hogy szavazzon.  

A szavazás eredménye a következő:  

30 igen 100 % 

0 nem 0 % 

0 tartózkodás 0 % 

 

Tehát a Kari Tanács úgy dönt, hogy támogatja a kari Compass Ösztöndíj pályázat 2023/24 

tanévi kiírására tett javaslatot. 

 

6. Egyebek 

 

Beszélgetés az alapítványi egyetemmé válásról és a miniszteri látogatásról. 

 

Mivel további kérdés, hozzászólás nem érkezik, Dékán úr megköszöni a Kari Tanács 

munkáját és bezárja az ülést. 

 

 

 

Budapest, 2023. október 10. 

Bónáné Mózer Krisztina 

hivatalvezető 


